
MOTIE vreemd aan de orde van de dag 
Van Annaplein naar Annapark 

De volgende partijen dienen deze motie vreemd aan de orde van de dag in: 

 
Nicky Stammis 

We stellen de raad voor om het volgende besluit te nemen: 

We stellen vast dat: 

• er onder inwoners van De Noord een duidelijke wens leeft voor meer groen en een 
ontmoetingsplek in de wijk; 

• vergroening en het ontstenen van publieke ruimte aansluiten bij de ambities van de landelijke 
overheid en het lokale beleid, onder andere in het kader van klimaatadaptatie, leefbaarheid en 
gezondheid. 

• Er midden in De Noord een plein ligt, genaamd het Annaplein, dat momenteel grotendeels een 
versteende, onderbenutte ruimte is; 

• het plein sporadisch wordt ingezet als aanvullende parkeervoorziening bij grote uitvaarten of 
diensten in de kerk, maar er tegenwoordig verder weinig evenementen en activiteiten 
plaatsvinden op het Annaplein; 

 
We hebben nagedacht over en houden rekening met: 

• de huidige en incidentele functie van het plein voor parkeergelegenheid; 
• de noodzaak om de financiële haalbaarheid, gebruiksintensiteit en toekomstige beheerkosten van 

een eventuele herinrichting goed in beeld te brengen; 
• de mogelijkheid om het plein multifunctioneel in te richten, waarbij ontmoeting en groen kunnen 

samengaan. 
 

We vinden dat: 

• de gemeente zorgvuldig en in samenspraak met inwoners moet kijken hoe publieke ruimte in 
dorpen en wijken optimaal kan worden benut; 

• vergroening alleen zinvol is wanneer het bijdraagt aan de leefkwaliteit én doelmatig is in beheer 
en gebruik; 

• een onderzoek naar de potentie van het Annaplein als groen en leefbaar buurtpark wenselijk is, 
inclusief varianten, betrokkenheid van inwoners en kostenraming. 

 
We vragen het college om:  

• te onderzoeken of en hoe het Annaplein heringericht kan worden tot een groen ingerichte, 
leefbare ontmoetingsplek (“Annapark”). 

• de omwonenden, inwoners en ondernemers uit de Noord actief te betrekken bij dit onderzoek en 
hun wensen en ideeën mee te nemen; 

• de uitkomsten en een voorstel voor eventuele vervolgstappen in Q4 van 2025 voor te leggen aan 
de raad. 

 

Dit hebben we besloten in de openbare vergadering van dinsdag 27 mei 2025. 


